



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 302864106
Application No.:

[540]	商標 : Mark:	
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址 : Applicant's Name, Address:	OAXIS HOLDINGS PTE LTD 51 Ayer Rajah Crescent, #04-11/12 Singapore 139948 SINGAPORE
[740/7 50]	註冊申請人的送達地址 : Applicant's Address for Service:	EBRAND LIMITED Unit 907, Tower 2, Silvercord, 30 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, HONG KONG
[571]	商標描述 : Mark Description:	N/A
[511]	類別編號 : Class No.:	9
[442]	公布獲接納註冊申請日 期 : Date of Publication of Acceptance for Registration:	11-07-2014

申請人擬修訂類別 9 的貨品/服務說明如下 :

The applicant proposes to amend the specification in Class 9 to read as follows:

類別 Class 9

Audio speakers; speakers; sound transmitting apparatus, discs and tapes bearing or for recording computer programs and software; electronic book readers; headphones; personal stereos; wire connectors; amplifiers; electric cables; ear plugs; cases and carrying cases designed or adapted for storage and transportation of portable digital electronic devices, computers, Players that can be used for MP3 and/or MP4, personal digital assistants, electronic organisers, electronic notepads, magnetic data carriers, microprocessors, memory boards and memory sticks, cables, modems, printers, videophones, mobile phones, wireless telephones; tablet computers; media players; adapters; cable connectors (electric-), connector units (electric-) and software drivers; keyboards; electronic notepads; mobile digital electronic devices for the sending and receiving telephone calls, audio and video calls, electronic mail, video, instant messaging, music, audiovisual and other multimedia works, and other digital data; user manuals in electronically readable, machine readable or computer readable form; mouse pads; battery chargers; none of the above mentioned goods relating to access control products, video intercom products, audio intercom products, surveillance products, cameras including but not limited to digital cameras, network cameras, web cameras and IP-cameras, photographic apparatus and equipment, video decoders, network document servers, print servers, network video products, software.

[210] 商標申請編號: 302880315
Application No.:

[540] 商標:
Mark:

CLPGT

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 中女職業高爾夫賽事(北京)有限公司
中國內地 北京市朝陽區 孫河鄉雷橋村甲 88 號

Applicant's Name, Address:

[740/7] 註冊申請人的送達地址: 中港專利有限公司

50] Applicant's Address for

Service: 香港 港灣道 1 號會展廣場辦公大樓 30 樓 3012 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 25, 38, 41

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 04-04-2014

Date of Publication of

Acceptance for

Registration:

申請人擬修訂類別 25, 38, 41 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Classes 25, 38, 41 to read as follows:

類別 Class 25

服裝; 外套; 運動衫; 茄克(服裝); 鞋(腳上的穿著物); 運動鞋; 帽; 襪; 手套(服裝); 圍巾, 前述貨品全部與哥爾夫球運動相關。

類別 Class 38

無綫電廣播; 電視播放; 有綫電視播放; 計算機終端通訊; 計算機輔助信息與圖像傳輸; 電子公告牌服務(通訊服務); 提供與全球計算機網絡的電訊聯接服務; 提供全球計算機網絡用戶接入服務(服務商); 全球計算機網絡訪問時間的出租; 提供數據庫接入服務, 前述服務全部與哥爾夫球運動相關。

類別 Class 41

體育教育; 實際培訓(示範); 組織教育或娛樂競賽; 組織體育比賽; 書籍出版; 節目製作; 俱樂部服務(娛樂或教育); 提供體育設施; 提供高爾夫球設施; 體育運動器材出租(車輛除外), 前述服務全部與哥爾夫球運動相關。